
Vídeo: Debate sobre a situación dos medios en galego. 
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Se non tiveches oportunidade de seguir en directo o #streaming do debate dende o Culturgal
Feira Industrias Culturais sobre "A situación dos medios en Galego" aquí tes de novo a emisión
realizada polos compañeiros de K12 Comunicación

      

Organizado pola Asociación de Medios en Galego participaron Ubaldo Cerqueiro - Director de
Que Pasa Na Costa, Henrique Sanfiz - Presidente de AMEGA e director de Radio Fusión
(grupo de emisoras municipais galegas), Xurxo Salgado - Director de Galicia Confidencial e
Álvaro Peralta - Redactor de Valminor.info
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